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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z pytaniem, kiedy Śląski Oddział Wojewódzki Narodowego Funduszu Zdrowia wypłaci 

szpitalom środki za nadwykonania za I kwartał br. w następujących zakresach: AOS, świadczenia 

onkologiczne, endoprotezy, pediatria i neonatologia, rehabilitacja i inne. Szpitale, bazując na deklaracjach 

płynących z Ministerstwa Zdrowia i Narodowego Funduszu Zdrowia, starają się w jak największym stopniu 

i jak najszybciej zniwelować tzw. lukę zdrowotną powstałą podczas pandemii koronawirusa. Brak zapłaty za 

wykonanie świadczenia uniemożliwia szpitalom zwiększenie liczby wykonywanych zabiegów 

i hospitalizacji, wpływa również na pogarszającą się dramatycznie w ostatnim roku sytuację finansową 

szpitali i generuje wzrost zadłużenia poszczególnych jednostek ochrony zdrowia. 

Proszę również o ustosunkowanie się do pojawiających się pogłosek o planach wypłat środków za 

nadwykonania w formie cząstkowej, np. 70% należnej kwoty. 

Uprzejmie proszę pana ministra o odniesienie się do przedstawionego problemu. 

Wojciech Konieczny 


